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Protokół nr III / 14 
z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu  23.12.2014r. 
 
 
Ad. 1.  Otwarcie obrad  III Sesji Rady Gminy Brody. 
 
O godz. 904  Przewodniczący  Rady  p. Lech Kossak  otworzył  obrady III  sesji Rady Gminy 
Brody. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  Na 15 radnych 
obecnych było 15.  Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.  
Uwaga nie zgłaszano. 
Przewodniczący prosił o przegłosowanie przyjęcia  porządku obrad. 
Za – głosowali radni jednogłośnie. 
 
2.  Przyjęcie protokołu z  II  sesji. 

Do protokołu nie zgłaszano uwag. 

Przewodniczący  Rady prosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu. 
Za  - głosowali wszyscy radni. 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt odczytał informację, którą radni otrzymali na piśmie. 

M. Tracz spytał czy będzie dodatkowy kurs autobusu po południu, ponieważ dzieci wracają z 
zajęć szkolnych bardzo późno. 

Wójt stwierdził, że rozkład jazdy autobusu szkolnego wynika z organizacji zajęć w szkole. 
Część uczniów  uczestniczy w zajęciach więc pozostali uczniowie muszą na nich czekać. 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach  

   podejmowanych  w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o działaniach  w okresie międzysesyjnym. 

- 10.12.2014r. uczestniczył w posiedzeniu komisji Budżetu 

- 11.12.2014r i 18.12.2014r. . był na spotkaniach  komisji Oświaty 

- 12.12.2014r. na posiedzeniu komisji Mienia Komunalnego 

- 19.12.2014r. na wspólnym posiedzeniu komisji Budżetu i Mienia Komunalnego. 

- 19.12.2014r. – uczestniczył w wigilii gminnej 

R. Janczewski – komisja  oświaty obradowała 11 i 18 grudnia.  Przewodniczący omówił 
najważniejsze punktu wniosków. 
Wspólnie z M. Rubinem  spotkał się z panią Dyrektor szkoły. Ustalili najważniejsze priorytety. 
Wg opinii pani Dyrektor najważniejszą sprawą jest remont sali gimnastycznej  i  parking. 

M. Tracz  
-  czy  były prowadzone rozmowy dot. likwidacji klubów sportowych ?  
- czy solary na budynku szkoły już pracują? 

R. Janczewski – odnośnie klubów - idea jest taka, by  dotację otrzymał tylko jeden klub. 
Zaoszczędzone środki można przeznaczyć na inne formy wypoczynku. 
Solary nie są podłączone, to nie leży w gestii Dyrektor Szkoły. 

M. Tracz – komisja Budżetu  odbyła 2 posiedzenia. Przewodniczący omówił wnioski. 
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M. Kowalski – komisja  Mienia Komunalnego odbyła dwa posiedzenia . Zajęli się analizą 
projektów uchwał sesyjnych,  wybrano wiceprzewodniczącego komisji.. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Brody 

M. Tracz proponuje pozostawić na poziomie tegorocznym. Gdy Wójt będzie chciał 

współpracować z Radą to się zastanowią. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek M. Tracza. 

Kto jest za  propozycją radnego M. Tracza, by Wójt otrzymał: 4.300 zasad. 700 zł. dodatku 

funkcyjnego. 

Za powyższym wnioskiem głosowało 5 radnych, 6 było przeciwnych 4 wstrzymało się od 

głosu. 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  wynagrodzenia 

dla Wójta. ( 4.300zł. zasadn. 1.500 zł. dodatku funkcyjnego i pozostałe  dane bez zmian) 

Za  podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, przeciw głosowało 4 radnych, 3 wstrzymało się 

od głosu. 

b/ określenia górnych stawek opłat za usługi odbioru odpadów komunalnych z  
    nieruchomości  niezamieszkałych  

Wójt omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 

Za podjęciem uchwały  głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

c/  zmiany uchwały Nr XXIII/176/12 Rady Gminy Brody w spr. wyboru metody ustalenia 
     opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki  
    tej opłaty. 

Na posiedzeniach komisje przeanalizowały projekt uchwały. 

Przewodniczący rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosował 1 osoba, 8 radnych było przeciwnych, 6 wstrzymało się od 
głosu.   Uchwała nie została podjęta. 
 
d/ zmiany uchwały nr XXIII/180/12 Rady Gminy Brody z dnia 25.12.2012r.  
      w spr. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  
     komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
     Gminy Brody. 

Do powyższej uchwały nie zgłaszano pytań. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało  13 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

e/ zmiana uchwały Nr XLIII/300/10 Rady Gminy Brody z dnia 29 października 2010r.  
    w sprawie  utworzenia wydzielonego rachunku dochodów własnych. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało  13 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
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f/  zmiana uchwały budżetowej Gminy Brody na 2014r. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 

M. Tracz proponował  pozostawić planowane 270 tys. zł. na  plan zagospodarowania 
przestrzennego. 

Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie: kto jest za pozostawieniem tej kwoty . 
Za – głosowało 8 radnych, 4 było przeciwnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że w związku z tym  będą zmiany w załącznikach . Podała  w 
jakich § i punktach należy poprawić. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało  8 radnych, 7 osób wstrzymało się od głosu. 

g/  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brody na lata 2014-2025. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z powyższą zmianą  ( pozostawienie kwoty  
270 tys. zł.)  należy dokonać korektę w WPF.  

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało  9 radnych, 6 osób wstrzymało się od głosu. 

6.  Interpelacje i zapytania radnych 

 

M. Tracz 

– chodzi o artykuł, który ukazał się w gazecie w związku z tym jest § 25 k.p.a. który mówi na 

   jakich zasadach składa się wniosek do OPS ( przekaże interpelacje na piśmie) 

- w PROW była możliwość uzyskania dodatkowych środków, które pozostały po 

przeprowadzonych   przetargach. Można była starać się o dofinansowanie do przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Nawiązując do rozmów na komisji, na pytanie - dlaczego gmina nie 

wystąpiła z wnioskiem o takie środki. 

Przewodniczący Rady  odpowiedział, że  nasza gmina nie miała możliwości otrzymania 

dodatkowych środków , ponieważ wykorzystaliśmy już limit przyznanych środków, nie 

mieliśmy przygotowanej dokumentacji. Z tych środków należy rozliczyć się do 15.03.2015r, a 

do tego czasu nie zdążylibyśmy przygotować dokumentacji. 

Posiadamy dokumentację  na Datyń, ale ona wymaga poprawek.. 

7. Wolne wnioski.    

Pani Anna Kotwicka prowadzi gospodarstwo agroturystyczne. Obserwuje działania 

radnych, którzy nie uszanowali sprzątaczki pani Wosik, teraz mają  uwagi do Wójta.. 

Po wyborach, radna stwierdziła, że oni mają władzę i co z tego, że ludzie wybrali Wójta. 

Czy władza  polega na  zniszczeniu Wójta? 

Zwróciła się do młodych, by dotrzymali swoich obietnic przedwyborczych. 

Dziwi się, że dopiero dzisiaj ustalono wynagrodzenie dla Wójta. 

Pani Maria Malec oraz p.Jadwiga Łanicka złożyły radnym życzenia  świąteczne oraz 

wręczyli upominki . ( piernikowe serduszka.) 

J. Łanicka wraz z Grupą Obywatelską przygotowali dekalog dla radnych, który został 

odczytany i wręczony przewodniczącemu Rady. 

Przewodniczący rady podziękował za życzenia. 
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Wójt – podziękował za życzenia, poinformował, że powyższy dekalog zostanie zawieszony 

w widocznym miejscu na korytarzu w nowo wyremontowanym budynku Urzędu  Gminy. 

Pani Roksana Sowa spytała dlaczego na sesję nie zaproszono sołtysów? 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że było mało czasu, od  następnego  posiedzenia 

sołtysi będą zapraszani.  

 

Pan Marian Niedźwiecki poruszył sprawę zaorywania przez Agencję częściowo dróg, by jak 

najwięcej dostać za nie pieniędzy. Uważa, że rada jest bardzo stronnicza . Ślubowali, że nie 

będą szkodzić tylko działać dla dobra społeczeństwa. Prowadzą stronniczość i kontrowersje 

między radnymi. Robią zamęt w radzie i łamią zasady o których ślubowali. 

 Czy wg prawa można przywołać do porządku radę lub skrócić jej czas urzędowania ? 

Tadeusz Sosnowski – zadał pytanie czy radni  wybierani przez mieszkańców są  dla 

mieszkańców czy też jest odwrotnie. To co jest do tej pory radni nie biorą pod uwag…ę tylko 

dyktują swoje  Złożył radnym życzenia świąteczne. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że z jego strony będzie wola współpracy z Radą. 

Złożył wszystkim życzenia świąteczne. 

8. Zamknięcie obrad Sesji.                                                                                                       

O godz. 1025  Przewodniczący Rady p. Lech Kossak  zamknął obrady III Sesji Rady Gminy 
Brody. 

 
Protokołowała 
Mirosława  Dudziak 


